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Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného v sobášnej 

sieni Obecného úradu v Slovenskom Grobe 

dňa 27.09.2023 o 17:00 hod. 
 

 

Zo zasadnutia OZ sa ospravedlnil starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič, prítomní boli 

hlavná kontrolórka obce Ing. Jana Pešková, poslanci Ing. Rudolf Čech, Ján Franta, Ing. Štefan 

Gašparovič, Ing. Robert Hámor prišiel neskôr, hlasoval už v Hlasovaní č.2 – schválenie 

programu OZ, Mgr. Katarína Janošťáková, Mgr. Tomáš Lukačovský, PhDr. Jana Matulová , 

Ingrid Noskovičová, Ing. Juraj Slováček a Ing. Viktor Veselovský, ktorý v neprítomnosti 

starostu zasadnutie viedol. Ospravedlnila sa Mgr. Barbora Pachnerová. Boli prítomní 5 

občania obce. 

 

1. Zástupca starostu Ing. Viktor Veselovský privítal prítomných a otvoril zasadnutie. 

Zároveň informoval, že do mesiaca bude pravdepodobne ďalšie zastupiteľstvo 

a predtým pracovná porada. V tejto súvislosti ospravedlnil neprítomnosť starostu obce 

z rodinných dôvodov. 

 

2. Určenie zapisovateľa, navrhovateľa a  overovateľov zápisnice 

 

Navrhol Ing. Viktor Veselovský, ktorý viedol zasadnutie v neprítomnosti starostu: 

- za zapisovateľa zápisnice zamestnanec OÚ Slovenský Grob Bc. Martinu Jajcayovú, 

- za navrhovateľov poslancov   Ing. Štefana Gašparoviča, Ing. Juraja Slováčka 

- za overovateľov zápisnice: Mgr. Katarínu Janošťákovú, Jána Frantu 

 

Schválené a vzaté na vedomie hlasovaním č.1 

 
Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Noskovičová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

3. Ing. Veselovský navrhol schváliť program zasadnutia v predloženom znení. 

Schválenie programu OZ : 

 

1.    Privítanie, otvorenie. 

2.    Určenie zapisovateľa, voľba navrhovateľa a overovateľov zápisnice 

3.    Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4.    Rozpočtové opatrenie starostu č.3/2023 

5.    Rozpočtové opatrenie starostu č.4/2023 

6.    Rozpočtové opatrenie Obce Slovenský Grob 4/2023 

7.    Protokol o zverení majetku do správy rozpočtovej organizácii č.1/2023 

8.    Súhlas s umiestnením navigačných tabúľ BILLA 

9.    Žiadosť o súhlasné stanovisko k zriadeniu elokovaného pracoviska Súkromnej  

         základnej školy Jolly HOMESCHOOL 

10.   13. Správa o výsledku kontroly účelnosti, hospodárnosti a efektívnosti pri  

        vynakladaní rozpočtových prostriedkov v programe 9.1. Opatrovateľská služba  

        a rozvoz obedov za rok 2022 
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11.   14. Správa o kontrole plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva za I. polrok 2023 

12.   Správa o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský  

  rok 2022/2023 

13.   Rôzne   

14.   Záver 

 

Schválené hlasovaním č.2 

 
Za: 10 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Lukačovský, Matulová, 

Noskovičová, Slováček, 

Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

Mgr. Tomáš Lukačovský  chcel podať návrh na zlepšenie zasielaných materiálov, 

prečo sa nezverejňujú aj na stránke obce. Priniesol aj vzor zo susednej obce. 

Ing. Veselovský požiadal pána Lukačovského, aby tento príspevok prezentoval v bode 

„Rôzne“, informoval o žiadosti Jolly HOMESCHOOL o stiahnutí ich žiadosti z bodu 

programu, ktorá bola zaslaná na Obecný úrad Slovenský Grob dňa 26.9.2023 pred 

zasadnutím zastupiuteľstva. Nikto z prítomných poslancov nepredniesol doplňujúci 

návrh do programu. Ing. Štefan Gašparovič predniesol návrh na vypustenie bodu č. 9 

z programu rokovania obecného zastupiteľstva. 

 

Schválené hlasovaním č.3 

 
Za: 10 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Lukačovský, Matulová, 

Noskovičová, Slováček, 

Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

4. Rozpočtové opatrenie starostu č.3/2023  

 

Ing. Veselovský informoval o tom, že v rozpočtových opatreniach starostu č.3 aj č.4 

sú zapracované transakcie došlé na účet obce, ktoré nastali od posledného 

zastupiteľstva. Rozpočtové opatrenia starostu obce č. 3/2023 a č. 4/2023 bolo 

vypracované v súlade s ustanovením § 14 ods.1 zákona NR SR č. 583/2004 Z.z v 

znení neskorších predpisov, v zmysle ktorého je potrebné zapracovávať do rozpočtu 

obce účelovo určené prostriedky. 
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Vzaté na vedomie uznesením č.1 

 

Za: 10 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Lukačovský, Matulová, 

Noskovičová, Slováček, 

Veselovský 

Proti : 0 

 

Zdržal sa :0 

 

 

5. Rozpočtové opatrenie starostu č.4/2023.  

 

Vzaté na vedomie uznesením č.2 

 
Za: 10 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Lukačovský, Matulová, 

Noskovičová, Slováček, 

Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

6. Rozpočtové opatrenie Obce Slovenský Grob 4/2023 

 

Ing. Veselovský na základe dôvodovej správy k rozpočtovému opatreniu uviedol, že 

navrhované zmeny rozpočtového opatrenia č. 4 sú vypracované na základe 

skutkového stavu a nevyhnutných úprav a nových potrieb obce. 

Ide o presuny v rámci jednotlivých kapitol operatívne podľa potrieb obce a Základnej 

školy s materskou školou Slovenský Grob, na jednotlivé projekty, rozpočet zostáva 

vyrovnaný, príjmy celkovo 9 937 362 Eur a výdavky 9 937 362 Eur. 

Mgr. Lukačovský sa spýtal, či k tomu zasadala finančná komisia, či závery môžu byť 

predložené ostatným poslancom, alebo či sa taja pred ostatnými poslancami ? 

Ing. Veselovský reagoval, že nechápe potrebu pána Lukačovského stále rozvirovať 

situáciu, preto nepovažuje jeho vyjadrenia za relevantné. Finančná komisia zasadala, 

nemá dôvod dať nesúhlasné stanovisko k uvedenému opatreniu, zároveň pripomenul, 

že komisie obecného zastupiteľstva majú len poradný hlas. Všetko totiž bolo vopred 

riešené na pracovnej porade poslancov, kde sa každý mohol vyjadriť. 

 

Schválené uznesením č.3 

 

Za: 10 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Lukačovský, Matulová, 

Noskovičová, Slováček, 

Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 
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7. Protokol o zverení majetku do správy rozpočtovej organizácii č.1/2023 

 

Zástupca starostu Ing. Veselovský objasnil, že ide o štandardné zverenie majetku do 

správy Základnej školy s materskou školou, Školská 11, konkrétne nová budova MŠ 

na Tichej 24B v hodnote 3 622 099,10 Eur a interaktívne tabule  v hodnote 11 990 

Eur. Vedenie školy bude zverený majetok riadne spravovať  v zmysle príslušných 

ustanovení zákona. 

 

Schválené uznesením č.4 

 

Za: 10 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Lukačovský, Matulová, 

Noskovičová, Slováček, 

Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

 

7. Súhlas s umiestnením navigačných tabúľ BILLA  

 

Ing. Veselovský skonštatoval, že spoločnosť od BILLA s.r.o. otvorila novú predajňu 

v Chorvátskom Grobe a požiadala o umiestnenie reklamných tabúľ na území obce 

Slovenský Grob, v samotnej žiadosti uviedli, že aj zastupiteľstvo v Chorvátskom 

Grobe ich žiadosť zamietlo, Rozhodnutím je, že v rámci predchádzania zamorovania 

územia obce reklamným smogom máme za to, že umiestnenie takýchto tabúľ je na 

území obce nežiaduce.  

 

Schválené uznesením č. 5 

 

Za: 10 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Lukačovský, Matulová, 

Noskovičová, Slováček, 

Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

            Žiadosť o súhlasné stanovisko k zriadeniu elokovaného pracoviska Súkromnej  

      základnej školy Jolly HOMESCHOOL 

 

Bol stiahnutý z rokovania 

 

8. 13. Správa o výsledku kontroly účelnosti, hospodárnosti a efektívnosti pri  

      vynakladaní rozpočtových prostriedkov v programe 9.1. Opatrovateľská služba 

            a rozvoz obedov za rok 2022 
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Svoju správu prezentovala Ing. Pešková, hlavná kontrolórka obce, ide o jednu 

z kontrol schválených v pláne kontrolnej činnosti na rok 2023. Vykonala kontrolu 

účelnosti, hospodárnosti a efektívnosti pri vynakladaní rozpočtových prostriedkov 

v programe 9.1. Opatrovateľská služba a rozvoz obedov za rok 2022. V závere svojej 

správy  hlavná kontrolórka obce odporúča 4 body na odstránenie zisteného nedostatku 

a príčin jeho vzniku v lehote do 30.09.2023. 

 

Mgr. Lukačovský pochválil vypracovanie správy, veľmi dobre sa čítala. 

 

            Vzaté na vedomie uznesením č.6 

 

Za: 10 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Lukačovský, Matulová, 

Noskovičová, Slováček, 

Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

9.  14. Správa o kontrole plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva za I. polrok 2023 

 

Správu opäť prezentovala Ing. Jana Pešková, hlavná kontrolórka obce. Patrí medzi 

pravidelné každoročné kontroly. Skonštatovala, že za I. polrok 2023 bolo prijatých 29 

uznesení, v ktorých boli uložené 2 úlohy, ku dňu kontroly boli všetky uznesenia 

splnené, 1 uznesenie z roku 2021 zostáva stále sledované, lebo je v riešení a uznesenie 

z roku 2022, ktoré bolo predtým čiastočne splnené bolo splnené úplne. 

 

         Vzaté na vedomie uznesením č.7 

 

Za: 10 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Lukačovský, Matulová, 

Noskovičová, Slováček, 

Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

10. Správa o výchovnovzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský  

rok 2022/2023 

 

Ing. Veselovský zhrnul obsah správy, ktorá bola doručená na úrad až po poslednej 

pracovnej porade obecného zastupiteľstva, bola prerokovaná v pedagogickej rade 

školy na pracovisku Školská 11 aj Tichá 37A, na Rade školy, táto správa zhŕňa celý 

školský rok 2022/2023, bola vypracovaná podľa vyhlášky Ministerstva školstva. 

Mgr. Lukačovský poprosil, aby materiály takéhoto väčšieho rozsahu (táto správa má 

24 strán) boli doručované poslancom skôr, lebo podľa neho to niektorí ani nestihnú 

prečítať pred schvaľovaním, a taký pocit má aj pri iných materiáloch predkladaných 

na rokovanie. 
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Ing. Veselovský informoval, že správa bola doručená na úrad až po poslednej 

pracovnej porade poslancov obecného zastupiteľstva, lebo ju schvaľovali príslušné 

orgány Rady školy. Podklady k jednotlivým bodom boli zaslané v dostatočnom čase.  

Všetci prítomní poslanci sa ohradili voči tvrdeniu poslanca Lukačovského, niektorí sú 

aj v Rade školy aj v Rodičovskej rade, s materiálom sú oboznámení a odmietajú tak 

jeho tvrdenia. 

     

Schválené uznesením č. 8 

 

Za: 10 

Čech, Franta, Gašparovič, 

Hámor, Janošťáková, 

Lukačovský, Matulová, 

Noskovičová, Slováček, 

Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

 

11. Rôzne 

 

Ing. Veselovský informoval o kontrolovaní parkovania podľa novelizácie zákona od 

1.10.2023, ešte začiatkom roka sme začali rokovania so spoločnosťou Defense Pro, 

s.r.o., či by nám vedeli túto službu zabezpečovať, robia to aj v iných mestách 

a obciach. Dnes (27.09.2023) bola podpísaná zmluva na zabezpečenie kontroly 

parkovania motorových vozidiel, zmluva platí do 31.12.2023. V prechodnom období 

bude fungovať napomenutie vodičov. Činnosť budeme vyhodnocovať na mesačnej 

báze. Vzhľadom na to, že ide o pomerne významnú zmenu v zaužívanom parkovaní 

najmä na chodníkoch, obec pristúpi k dodržiavaniu tejto povinnosti v prvom rade 

upozorňovaním na nesprávne parkovanie. Pri opakovanom porušení parkovania na 

chodníku však obec pristúpi k sankciám a pokutám. 

 

Ďalej informoval o tom, že v sobotu bolo slávnostné otvorenie MŠ na Tichej ulici, 

pripravovalo sa vystúpenie detí, kvôli zlému počasiu sa vystúpenie detí zrušilo, čo 

bolo všetkým ľúto, oficiálna časť sa však nezrušila, lebo sme mali potvrdenú účasť od 

štátnej tajomníčky MIRRI Barbory Lukáčovej a župana Juraja Drobu, bolo aj 

požehnanie novej budovy našim pánom farárom. Pani učiteľky z MŠ si natočili video 

z programu aj na pódiu v pondelok, prezdieľali si ho s rodičmi. 

 

Mgr. Matulová zareagovala na predchádzajúci príspevok Mgr. Lukačovského, podľa 

nej stačí stretávanie sa na pracovných poradách, kde sú všetky materiály prístupné. 

Rokovanie komisií nemusí byť ku každému bodu programu, podľa nej by to bola 

zbytočná duplicita stretávania sa poslancov 

Mgr. Lukačovský poznamenal, že chce len navrhnúť, že dá sa to aj inak riešiť.. 

Ing. Veselovský zopakoval, že komisie majú len poradný hlas. Poslanci sa chodia aj 

osobne informovať na úrad, prípadne chodia aj s námetmi, postrehmi osobne. Vie, že 

aj pán Lukačovský sa párkrát dotazoval na niektoré prípady písomne. 

 

Mgr. Lukačovský požiadal o ďalšie slovo, uviedol, že ešte pred rokom poukazoval na  

aktualizáciu povodňového plánu, náš zverejnený na stránke obce je z roku 2007, treba 

ho aktualizovať každý rok, absentujú  tam napríklad aj novšie časti obce. Bolo by 
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dobré najmä spísať si nové opatrenia, je ochotný s tým pomôcť, ponúkol svoju 

spoluprácu pri vypracovaní aktualizácie povodňového plánu.  

Ing. Veselovský zadal úlohu zapisovateľke preveriť tieto skutočnosti o aktualizácií 

u pani Kostolanskej. 

 

Zo strany občanov: 

Pán Gaštan - v marci prezentoval svoj problém s činnosťou stavebného úradu, písal na 

mailovú adresu poslancov, pani Žilkovej aj na obecný mail, nedostal žiadnu odpoveď. 

Pani Žilková reagovala, že na každý podnet bolo odpovedané a že vo veci sa koná, 

dostal rozhodnutie z Okresného úradu Bratislava, ktoré má 10 strán, poslal ho takisto 

všetkým poslancom aj na obec.  Ing. Veselovský informoval o tom, že s pani 

Gaštanovou komunikoval telefonicky, vie, že bol vykonaný aj štátny stavebný dohľad.  

Mgr. Žilková priniesla celú spisovú zložku, dokazovala komunikáciu listovú, mailovú, 

doručenkami, vyprosuje si obvinenia, že nezaslala odpovede, má všetky doručenky, že 

zásielky s odpoveďami boli prevzaté pánom Gaštanom. Nezodpovedá za činnosť 

stavebného úradu, nadriadený orgán je Okresný úrad v Bratislave. 

Ing. Veselovský sa dnes osobne informoval na stavebnom úrade, práve prebieha nové 

konanie, výsledkom ktorého má byť nové Rozhodnutie, čaká sa na dokumenty od 

druhej strany sporu, ktoré majú dodať na základe spomíánaného vydaného rozhodnutia 

z Okresného úradu Bratislava. 

Pán Gaštan podotýka, či je v poriadku, keď zamestnanec stavebného úradu  robí chyby 

? Či sme s jej prácou spokojní a neuvažujeme o zmene ? 

PhDr. Matulová, povedala, že tiež robí na inom úrade, rozhodovací proces v každej 

oblasti je náročný, tiež dostávajú odvolania od ich príslušného okresného úradu, po 

odstránení chýb prípadne doplnení nedostatkov proces pokračuje. 

Mgr. Lukačovský si myslí, že zastupiteľstvo môže dať starostovi obce úlohu, aby 

preveril prácu zamestnanca stavebného úradu, môžeme ho poveriť stretnutím 

s Okresným úradom nadriadeným stavebnému úradu. Ostatní poslanci namietali, že 

oni predsa nemajú  kompetencie na kontrolu práce zamestnanca stavebného úradu, 

ktorý je na túto prácu odborne spôsobilý. Môžu sa pokúsiť o „ poslanecký prieskum“ 

na mieste stavby, ktorá má byť zbúraná, majiteľ nehnuteľnosti im ju ale nemusí 

sprístupniť.  

Pani poslankyňa Noskovičová poznamenala, že by bolo jednoduchšie a v záujme 

rýchlejšieho vyriešenia sporu, aby sa protistrany konania medzi sebou dohodli 

a situáciu vyriešili.  

Podľa pani Gaštanovej tam prebiehajú búracie práce, počujú zo svojej nehnuteľnosti 

prebiehajúce práce. 

Ing. Veselovský znovu poznamenal, že nie je v kompetencii poslancov kontrolovať 

stavebný úrad, konanie prebieha, videl fotografie, vie o tom, že na mieste bol statik  aj 

firma, ktorá mala stavbu zabezpečiť v zmysle rozhodnutia okresného úradu. Záverom 

uviedol, že v tejto veci bude vydané práve nové Rozhodnutie. 

 

12. Záver 

Ing. Veselovský poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

Návrhová komisia Ing. Š. Gašparovič, Ing. J.Slováček    ,,podpísané" 

 

Zapisovateľ Bc. M. Jajcayová    ,,podpísané" 

 

Overovateľ zápisnice Mgr. K. Janošťáková, J. Franta     ,,podpísané" 

 

Zástupca starostu Ing. V. Veselovský    ,,podpísané" 
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PREHĽAD HLASOVANIA OZ 27.09.2023 

 

            

POSLANEC H1 H2 H3 U1 U2 U3 U4 U5 U6 U7 U8 

Čech Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Franta Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Gašparovič Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Hámor X Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Janošťáková Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Lukačovský Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Matulová Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Noskovičová Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Pachnerová X X X X X X X X X X X 

Slováček Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Veselovský Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

 

 

Legenda: 

U – uznesenie 

H – hlasovanie 

HN – hlasovanie o nariadení  

Z – za 

P – proti 

Ø – zdržal sa 

PN – pozmeňujúci návrh 

X – neprítomná 

 

 


